
Protokół Nr 1/2022 
Z posiedzenia Komisji ds. Samorządu, Wychowania, Oświaty, Kultury, Opieki Społecznej, Ładu i  

Porządku Publicznego Rady Gminy Wielkie Oczy z dnia 17 stycznia 2022 r. 

 

 Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 8:30. Przewodniczący komisji Pan Antoni Mach 

stwierdził, że obrady są prawomocne, na 9 członków komisji obecnych było 7. Lista obecności w 

załączeniu (zał. Nr 1). 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: Wójt Gminy Wielkie Oczy Pan Albert Hawrylak, dyrektor 

Centrum Kultury w Wielkich Oczach Pani Agnieszka Sopel, Sekretarz Gminy Wielkie Oczy Pan 

Zbigniew Pałczyński. 

 

Tematem posiedzenia było: 

1. Informacja na temat projektów realizowanych w placówkach kulturalnych, 

dofinansowywanych ze środków zewnętrznych. 

2. Opracowanie planu pracy komisji na 2022 rok. 

3. Sprawozdanie z działalności komisji za 2021 rok. 

4. Sprawy bieżące. 

Pan przewodniczący A. Mach zaproponował zmianę kolejności omawianych tematów tak aby 

najpierw przedstawić sprawozdanie za 2021 rok, a następnie przejść do opracowania planu pracy. 

Wszyscy członkowie komisji byli za zmianą kolejności omawianych tematów. Pan radny R. Osowski 

zaproponował żeby w sprawach bieżących omówić kwestię diet dla sołtysów. Poddano porządek 

obrad pod głosowanie. Za przyjęciem proponowanego porządku obrad było 7 członków komisji. 

Przewodniczący komisji A. Mach oddał głos dyrektor Centrum Kultury w Wielkich Oczach Pani 

A. Sopel, która przedstawiła informację na temat projektów realizowanych w Centrum Kultury, 

dofinansowywanych ze środków zewnętrznych (zał. Nr 2). Pan radny R. Osowski zapytał dla kogo 

organizowany jest wyjazd. Pani dyrektor A. Sopel odpowiedziała, że planowany jest 3 dniowy wyjazd 

dla młodzieży na trasie Sandomierz i okolice. Więcej pytań oraz dyskusji nie było. 

Pan przewodniczący A. Mach poprosił radnego K. Gujdę o przeczytanie informacji na temat 

projektów realizowanych w bibliotekach, dofinansowywanych ze środków zewnętrznych, 

przygotowaną przez dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej Panią Irenę Litwińską (zał. Nr 3). Pan Wójt 

A. Hawrylak zaproponował żeby zapisać pytania kierowane do Pani dyrektor I. Litwińskiej, na które 

odpowie pisemnie w późniejszym terminie. Pytań i dyskusji nie było. 

Pan przewodniczący A. Mach przedstawił sprawozdanie z działalności komisji za 2021 rok (zał. 

Nr 4) oraz podziękował radnym oraz Panu Wójtowi A. Hawrylakowi za współpracę. 

Pan przewodniczący A. Mach przedstawił przygotowaną propozycję planu pracy komisji na 

2022 rok. Przystąpiono do opracowania planu pracy. Poddano wypracowany plan pracy pod 

głosowanie (zał. Nr 5). Za przyjęciem wypracowanego planu pracy komisji na 2022 rok było 7 

członków komisji. 

W sprawach bieżących przystąpiono do omówienia tematu diet dla sołtysów. Pan radny R. 

Osowski przedstawił ustalenia podjęte na posiedzeniu Komisji ds. Rozwoju Gospodarczego, 



Przestrzennego i Finansów Rady Gminy Wielkie Oczy (zał. Nr 6). Rozpoczęła się dyskusja na temat 

diet dla sołtysów. Pan przewodniczący A. Mach zaproponował żeby wypracowane kwoty diet dla 

sołtysów zaokrąglić do pełnej złotówki. Pan radny R. Osowski zapytał czy są jakieś inne propozycje. 

Poddano propozycję diet dla sołtysów pod głosowanie. Za przyjęciem proponowanych kwot było 7 

członków komisji. Poproszono o dołączenie do posiedzenia komisji Pana sekretarza Z. Pałczyńskiego. 

Pan radny R. Osowski zapytał czy Statut Gminy Wielkie Oczy jest już przygotowany. Pan sekretarz Z. 

Pałczyński odpowiedział, że projekt Statutu jest już przygotowany oraz zaproponował żeby radni 

jeszcze raz zapoznali się z wprowadzonymi zmianami. Ustalono żeby na sesję przygotować dla 

radnych wydruk gotowego projektu Statutu Gminy Wielkie Oczy. 

Pan przewodniczący A. Mach zakończył posiedzenie komisji o godzinie 10:36. 
 
 
 
 
 
 
 
 

Przewodniczący Komisji 

 

                      Antoni Mach 

 
 


